
Ingrid Anderson 
 

Eftersom jag blivit ombedd att döma boxer i 

Bergen, ska jag försöka att göra en kort 

presentation av mig själv. 

Är till yrket speciallärare men numera 

pensionerad. Så nu njuter jag av lyxen att 

kunna disponera min tid precis som jag 

behagar. 

Jag har haft boxer sedan 1961 och har varit 

rasen trogen sedan dess, förutom en liten kort 

utvikning med bullterrier. För övrigt en ras 

som jag fortfarande är fascinerad av. Jag 

hade min första kull 1975 så det har blivit en 

del valpar genom åren.  

Som nog de flesta känner till, så är jag vad man 

kan kalla en ’huvudfreak’, dock utan att för den 

skull glömma att en bra anatomi är A och O för att en boxer ska kunna fungera 

rätt. 

Ett vackert boxerhuvud med det rätta uttrycket ger mig fortfarande, efter alla 

dessa år, ståpäls! Har på senare tid blivit mer och mer observant på de, enligt 

standarden, riktiga proportionerna i huvudet. De har under en period sakta 

förskjutits till den väl korta nosen i förhållande till skallen, något som förrycker 

proportionerna 

Jag har dömt boxer sedan 1992 och numera även en del andra raser i grupp 1, 2 

och 9. Jag har dömt boxerspecialer i Sverige, Norge, Finland, Estland, Danmark, 

Frankrike och Tyskland och i England.  

Har för närvarande bara  en unghund hemma  och har haft min sista kull valpar 

men förhoppningsvis ska min kennelkompis, Nina Persson, fortsätta med 

uppfödningen. Själv kommer jag att fortsätta att hålla mig a jour med rasen 

genom att besöka Atibox och naturligtvis Jahressieger så ofta jag kan. 

Jag ser med glädje fram emot att döma på Norska Boxerklubben igen! Det var 

ett tag sedan sist.  
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